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1) Valg	  af	  dirrigent	  
2) Formandens	  beretning	  
3) Fremlæggelse	  af	  regnskab	  
4) Fremlæggelse	  af	  budget	  
5) Fastlæggelse	  af	  kontingent	  mm	  
6) Indkomne	  forslag	  
7) Valg	  af	  bestyrelse	  samt	  suppleanter	  
8) Nedsættelse	  af	  udvalg	  
9) Evt	  

	  
Ad1	  
Arne	  er	  valgt	  
Generalforsamling	  rettidig	  indkaldt	  

	  
Ad2	  
Torben	  beretter	  om	  årets	  gang	  
Bestyrelsen	  har	  i	  løbet	  af	  året	  beskæftiget	  sig	  med	  følgende:	  
Parkeringsforhold	  omkr.	  Børnehaven,	  og	  der	  er	  blevet	  afholdt	  møde	  med	  bhv,	  samt	  
Bygning	  og	  Teknik.	  Anders	  har	  møde	  med	  Bygning	  og	  Teknik	  på	  tirsdag	  omkr.	  
situationen.	  Kloaker	  er	  blevet	  renset,	  dog	  minus	  stierne.	  Der	  arbejdes	  med	  et	  nyt	  
fartskilt	  ved	  bhv.	  Tak	  til	  Bent	  og	  Klaus	  for	  tilsyn	  med	  legeplads.	  Tak	  til	  festudvalget	  for	  
sidste	  julefrokost.	  Tak	  til	  Johnny	  og	  trine	  for	  at	  lægge	  hus	  til	  i	  aften.	  
	  
Ad3	  
Ingen	  kommentarer.	  Dog	  obs	  på	  at	  bidrag	  til	  H-‐F	  Grundejerforening	  er	  for	  2	  år	  !	  
	  
Ad4	  
Budget	  for	  næste	  år	  er	  det	  samme	  som	  indeværende.	  Dog	  obs.	  på	  punkt	  Ad5	  !	  
Ang.	  forsikring	  af	  konto,	  tager	  bestyrelsen	  beslutning	  herom.	  
	  
Ad5	  
Det	  vedtages	  at	  hæve	  kontingentet	  pr.	  husstand	  til	  1150dkr	  pr.	  år.	  	  
Den	  siddende	  bestyrelse	  laver	  en	  revurdering	  om	  2	  år.	  
	  
Ad6	  
Ang.	  fibernet	  fremlægger	  Kim	  tilbud	  fra	  GEFibernet.	  Kim	  mailer	  tilbud	  rundt	  med	  
telefonnummer	  til	  kontakt.	  
	  
Ad7	  
Kim	  fortsætter	  
Anders	  fortsætter	  
Nina	  træder	  ud	  af	  bestyrelsen	  som	  kasser	  
Poul	  træder	  ind	  i	  bestyrelse	  som	  kasser	  
	  
Torben	  er	  formand	  
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Ad8	  
Festudvalg/legepladsudvalg:	  Trine,	  Ulla,	  Linda,	  Frank,	  Johnny,	  Elisabeth	  
	  
Ad9	  
Kontingent	  til	  grundejerforening:	  75%	  tilmelding	  eller	  100%	  tilmelding	  ?	  Vi	  fastholder	  
via	  debat,	  at	  beholde	  en	  100%	  tilmelding.	  Punktet	  kan	  ikke	  tages	  op	  til	  afstemning,	  da	  
det	  er	  under	  evt.	  
	  
Legepladsudvalget	  sørger	  for	  nyt	  sand	  til	  legeplads,	  samt	  vedligeholdelse	  af	  legeplads	  
(fejl	  og	  mangler).	  
	  
/Kim	  Laursen	  
	  


